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Statutární orgány: 
Náčelník klubu:Lubomír Tomeček,Dukelských hrdinů 515, 686 01 
Uh.Hradiště 
Zástupce náčelníka klubu: Jiří Huspenina, Revoluční 753, 686 06 Uh. 
Hradiště 
Hospodář klubu: Bohuslav Stránský, Svatoplukova 288, 686 01 Uh. 
Hradiště 

Právní norma  : Organizační jednotka občanského sdružení ČTU.     
Sídlo:  Svatoplukova 288, 686  01 Uherské Hradiště 
IČ: 71180907          
 



Revizor klubu: Hana Hamplová, Lucemburského 229, 686 01 Uh. 
Hradiště 
 
Charakteristika ú četní jednotky.  
Tábornický klub KLETR je základní organizační jednotka České 
tábornické unie o.s.,  
Evidenční číslo 18-002. Klub je složen  pouze z dospělých členů, z 80% 
seniorů, zaměřuje se však  i na pořádání akcí pro děti . Hlavní činností je 
pořádání turistických, tábornických, vzdělávacích a společenských akcí 
pro seniory a ostatní věkové kategorie.  
 
Spojení na TK KLETR : telefonické 576 013  167, mobil 728 366 215 
mailové :  tabornici@seznam.cz  
Webová stránka : www.kletr.tk ,  
Skype: Bob.sen , tomsenior3  
 

 



Činnost v roce 2011. 
 
Základním profilem činnosti klubu zůstalo i v uplynulém roce  
uspokojování zájmu členů převážně důchodového věku o 
„aktivní formy stárnutí“ –  tedy o turistiku,  pobyt v přírodě a 
společenské vyžití. Vedle této činnosti pokládali  její členové  i 
v tomto roce, za potřebné připravovat, nebo se podílet na  
akcích pro děti a mládež . Realizovali  jsme, opět za spolupráce 
s oddílem skautů  Permoníci  ze St. Města, lanové aktivity na 
Dětském dnu v Dolním Němčí a lanové aktivity na akci 
Slováckého aeroklubu, Odlétáme na prázdniny. Pouze sami 
pak lanové aktivity na Jablečné slavnosti  v Hostětíně. 
Poděkování patří realizačnímu tymu .který tvořili Jura, Tom,  
Bob, Božka a Majka.  



Opět jsme zorganizovali  další ročník turnaje  v odbíjené pro 
neaktivní hráče, nazvaný JARNÍ SAKO.. 
 

 



  Sněhové podmínky i této zimy byly opět velmi špatné, podařilo se nám 
uskutečnit pouze jednu akci a to výlet na běžkách z Ramzové na 
Paprsek a zpět. 
 

 
. 



Přehled akcí klubu podle  jednotlivých m ěsíců. 
12.ledna  jsme uskutečnili první akci roku a to pěší výlet Salaš, Bunč, 
Salaš. 
 

 



3. února se uskutečnila jediná lyžařská akce sezóny – již zmiňovaný 
výšlap na běžkách Ramzová, Paprsek, Ramzová 
 

 



V únoru jsme se rovněž prezentovali na tradiční výstavě neziskového 
sektoru, pořádané Baťovou universitou ve Zlíně, fakultou multimediálních 
studii  a nazvanou  ŽIVOT NENÍ ZEBRA. 
 

 



9. února proběhlo shromáždění  2011, na kterém jsme schválili Výroční 
zprávu za rok 2010 a plán činosti KLETRU na rok 2011. 
 

 



26. března proběhl turnaj v odbíjené JARNÍ SAKO, letos za účasti osmi 
družstev, vítězem se stalo družstvo ŠUTŘI z Uherského Ostrohu. 
 

 
 



30. března jsme vyrazili na výlet na čtyři nové rozhledny jihu Bílých 
Karpat, při němž jsme ještě objevili nám dosud neznámou zříceninu 
velkého hradu kousek na jih od Myjavy - BRANČ. 
 

 



V dubnu jsme uskutečnili jen jednu akci a to velikonoční výšlap na 
Buchlov, 
 

 

ní výšlap na 



ICM však v tomto měsíci oslavoval v našem městě deset let od svého 
založení, na němž jsme se i my podíleli a to získáním grantu na 
vydávání zpravodaje ICM, dnes známého Íčka. Na oslavě letošního 
výročí jsme se podíleli vlastní tiskovou prezentací, která byla spolu 
s ostatními materiály v rámci oslav, k dispozici zájemcům. 

 



V tomto měsíci proběhlo i oblastní kolo PORTY, na kterém se my 
nepodílíme, nicméně je to akce pořádaná naší oblastí a zvítězila v něm 
naše, nám blízká, kapela DĚVČICE. 

 



Prvního května se již podruhé účastnili cyklisté cyklovýletu do  
vojenského prostoru Libavá. 
 

 



V květnu jsme se rovněž účastnili akce neziskového sektoru Zlínského 
kraje ZLÍNSKÉ JARO a to besedy INVENTŮRA DEMOKRACIE a 
vernisáže výstavy neziskovek. ( Na té jsme se ale neprezentovali).  
 

 



25.května jsme uskutečnili výšlap na Hostýnky   a odtud až na nádraží  
Rajnochovice , vzdálené od obce Rajnochovice více jak pět kilometrů. 
 

 



Závěrem května, ve středu 30., jsme oslavili společně Hančino 
významné jubileum, šedesátiny. 
 

 



V neděli 12. června jsme spolu se skauty zdárně absolvovali lanové 
aktivity na dětském dnu v Dolním Němčí, pořádaném tamním farním 
sdružením. 
 

 



Další lanové aktivity jsme realizovali 24. června  na Kunovském letišti, na 
akcí Slováckého aeroklubu ODLÉTÁME NA PRÁZDNINY. 
 

 



Další akcí klubu byl 18. až 21. srpna DUNAJEC a TATRY, tradiční akce, 
při které se splouvá Dunajec , absolvují výšlapy ve Vysokých Tatrách – 
letos kolem Popradského a Štrbského plesa ( Karel si tak splnil svůj sen 
a vystoupal do sedla Ostrvy) a na závěr relaxace v teplých vodách 
některého TERMÁLNÉHO KÚPALISKA  (opět v v Bešeňové). 
 

 



30.srpna se uskutečnil několikrát odložený výlet na Pulčínské skály a 
Čubův kopec. 
 

 



Začátkem září jsme zorganizovali hned dvě cykloakce do Podyjí, lišící se 
délkou pobytu. Na té první, pořádané Hankou od 4. do 8. září ve 
Vranově nad Dyjí, přišel hned při první jízdě z nádraží do ubytovny, 
k dosti škaredému úrazu Svaťa, který však po ošetření v nemocnici  na 
akci vytrval až do konce.  
Druhá skupina,  mající zkrácený pobyt jen na tři dny od 6. do 8. srpna, 
našla ubytování až u drátěných hraničních zátarasů v Čížově. 

 



Tradičně jsme v září rovněž oslavili Den letectva,  letci Jožka a Mira opět 
měli jubileu, oslavovali jsme jejich krásných 77 roků. 

 



V říjnu se uskutečnila jen společná návštěva Majčiny chaty na 
Chabaních,  
 

 



21. září jsme si ve Zlíně prohlédli výstavu o známém cestovateli Eduardu 
Ingrišovi a navštívili současně i zraněného Svaťu. 
 

 



25. září jsme zajišťovali lanové aktivity na Jablečné slavnosti 
v Hostětíně. Plánovaný výlet na Tlstou horu byl přeložen. 
 

 



V listopadu jsme se sešli na Posledním ohni, kde jsme vytvořili 
předběžný plán činnosti klubu na rok 2012. 

 



Hlavní akcí měsíce pak byla 17. listopadu BESEDA S PŘÁTELI  I  ve 
vinném sklípků U Hronů, která zahájila sérii setkání přátel Aerotechniku 
s projekcí prezentací starých fotek, filmů a zápisků z kronik. Ta první byla 
věnována Vánocům s Aerotechnikem a mapovala vánoce od roku 1972 
do roku 1989. 

 



V prosinci jsem uspořádali dvě slavnostní seniorkavárny – vánoční a 
silvestrovskou a hlavně tradiční Poštěpánský výlet na Rovninu. 
 

 
 



Výroční shromážd ění a Poslední ohe ň. 
Nejvyššími orgány klubu jsou Výroční 
shromáždění a Poslední oheň. Ty přijímají 
kolektivní rozhodnutí většiny členů klubu. 
Výroční shromáždění, které se uskutečnilo 
13.1.2010 přijalo plán činnosti na rok 2011 
a potvrdilo dosavadní složení malé rady. 
Poslední oheň se uskutečnil  15. září a byl 
věnován diskusi o zaměření činnosti klubu 
v roce 2012. 



Malá rada. 
Činnost klubu řídila  tříčlenná malá rada. Ta se 
scházela zhruba jedenkrát měsíčně na svých 
jednáních a její členové byli v každodenním 
elektronickém styku mezi sebou i členy. Mezi 
stěžejní problémy, které mala rada řešila, byl  
projekt  Besedy s přáteli, příprava výměny střechy 
na boudě areálu Kunovice, vyúčtování a 
předložení  žádostí  grantů a dotací   a příprava 
plánu činnosti  klubu na rok 2012. 
 
 



Kletr a Ch řibskokarpatská oblast 
České tábornické unie. 
Kletr je základním článkem ČTU a 
organizačně patří pod 
Chřibskokarpatskou oblast. 
V období mezi sněmy řídí oblast 
velká rada, v níž má klub tři 
zástupce . 
   



KLETR  a další akce pro d ěti. 
  V roce 2011 jsme ustoupili od akce LANOVÁNÍ V PARKU, na kterou 
jsme neměli dost sil a zabezpečili jsme lanové aktivity jenom na třech 
akcích – Dětském dnu v Dolním Němčí, Odlétáme na prázdniny 
v Kunovicích a na Jablečné slavnosti v Hostětíně.   
 

 



Granty a dary: 
Klub podal  žádost  o dotaci  města Uh.Hradišt z fondu 
sportu na Jarní sako, neobdržel však ani korunu. 
Z dotace MŠMT jsme získali dotace ve výši  3.200,- Kč  
na hospodářsko správní výdaje . Dále jsme požádali o 
dotaci   Nadaci Děti, kultůra, sport, z které jsme obdrželi 
dotaci na Jarní sako 2012. S žádostí o dotaci na projekt 
Besed s přáteli o historii akcí s Aerotechnikem jsme však  
ani u této nadace neuspěli. Podpoříli jsme úsilí nadace 
DKS a neziskovek připojením se k petici zdravotně 
postižených a neziskovek na zachování povinného 
odvodu zisků hazardu na dobročinné účely, bohužel, 
bezvýsledně. 



Systém informací . Základním informačním systémem klubu zůstal i 
v uplynulém roce měsíčník KLETRÁK, který dostává každý člen. A velmi 
aktuální webová stránka KLETRU  www.kletr.tk. Tyto stránky jsou nyní 
pravidelně průběžně nejméně jedenkrát týdně aktualizovány a poskytují 
opravdu nejaktuálnější informace o dění v klubu. Funkcionáři klubu jsou 
pak informování o došlé korespondenci,  o jednání  malé rady a o aktivní 
situaci v hnutí  elektronickým občasníkem INFORMNÍK, vycházejícím 
v průměru 3x měsíčně. 
 

      fotka na úvodní straně webových stránek KLETRU 



Členská základna : TK Kletr měl v roce 2011   dvacet  řádných členů se 
zaplaceným členským příspěvkem. Členská základna tak zůstala stejná 
jako roku  2010. Seznam členů viz příloha.(není veřejná). 
 
PŘEHLED O POČETNÍM STAVU ČLENSKÉ ZÁKLADNY 
OBLASTI ČTU 2007 TK DAKOTA 

BLASTI ČTU 2010  TK KLETR  

věková skupina 80,- 150,- celkem Kč řádní členové členové s nez. př. celkem  

Do 15 let 0  0 0 0 0  

15-18 let 0  0 0 0 0  

18-26 let 0  0 0 0 0  

nad 26 let 0  0 0 0 1  

nad 35 let 17 3 1810 20 3 23  

Celkem 17 3 1810 20 3 23  

        



Vzdělávací činnost: Nabízených možností účasti na vzdělávacích 
akcích jiných organizací využil v uplynulém roce jen Bob Stránský a to 
účastí na  Semináři  o dobrovolnictví a veřejné prospěšnosti, pořádané 
Asociací neziskových organizací ve Zlíně. 
 

 
  



KLETR a krajská rada  SPEKTRUM. 
Kletr byl i nadále v uplynulém roce  
členem SPEKTRA – Krajské rady dětí 
a mládeže Zlínského kraje . Náš 
zástupce, Svaťa Sládeček se za Kletr 
účastnil  valné hromady tohoto 
sdružení. 
 
 
 
 



 KLETR  a ob čanská spole čnost .  
Zástupci klubu se účastnili akce Zlínské jaro, jak už je uvedeno výše a 
prezentační výstavy neziskovek v budově Krajského úřadu, pořádanou 
Baťovou universitou. Po dlouhých létech ustoupil  od organizování 
prezentační výstavy neziskovek. 
 

 



 
DHIM. V uplynulém roce 
zakoupil  klub  DHIM  a 
NDHIM v hodnotě 14.233,-  
 
*pumpu na raft 175,-  
*skládací rudlík na raft 1462,- 
*bezdrátový zvonek  225,- 
*vypalovačka na dřevo  199,- 
*dataprojektor 11.953 ,- 
*flash disk 219,- 
*upgrade zoner 14  - 799,-- 
 



Kletr a areál v Kunovicích.  Klub formou brigád  svých členů udržoval  i 
 roce 2011  svůj areál na letišti v Kunovicích.  
 

 
 



Předpokládaný vývoj činnosti na p říští období . 
Klub bude i v příštím roce pokračovat  v aktivitách, které dosud 
provozuje a to v závislosti na možnostech jeho členů tyto aktivity 
organizačně a personálně zabezpečit. 
 
Lubomír Tomeček, náčelník                  
Bohuslav Stránský, hospodář 
Jura Huspenina  , místonáčelník 

 

 

V Uh. Hradišti 13.února 2012 
 


